
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 27/2023

Aika: 05.10.2023, klo 15.00

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A211

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.32.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Anni ja Eetu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisätään kohta 10.2 Teekkarikokouksen esityslista ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista näillä muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Inkeri ilmoitti, että tänään on eväänä Gifflareita, soijajääkahvia ja suomalaisia omenia.

Inkeri ilmoitti, että Juho ja Horhe olivat esittäytymässä COO:ina ennen kokousta.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Eetu: Suosittelee Itävallassa ja Saksassa käyntiä, varsinkin Oktoberfestin aikaan. Lähtee

huomenna Kolille juoksemaan.

Markus: Pahoitteleemyöhässäoloa, oli unohtanut kokouksen aikaistumisen. Tasaa

hengitystä.

Kerttu:Käyttis-meet ennen kokousta, onnistui kertomaan siellä kuulumisinaan suihkussa



käynnin. All good, hauskaa sitsata illalla. Kävi eilen kämppisten kanssa jääkaappia läpi,

siivoilun jälkeen vihdoin siistiä.

Inkeri:Kuuluu hyvää, vasta nyt alkanut palautumaanMarathon-jonotuksesta. Erittäin

innoissaan seuraavista viikoista, syksyllä tulossa paljon hienoja ja arvokkaita asioita.

Anni:On innoissaan sitseistä tänään, perin innoissaan.Mikäpäs sen parempaa kuin päästä

käyttämään haalareita. Marathon-jono oli ja meni, kiitokset Eliakselle jonoon ehtimisestä.

Jäi jonotuksen jälkeen tekemään työpäivänOlkkarille. Innoissaan Diskonttauksesta ja

Marathonista, sitä ennen rentoutumisviikonloppu kaverien kanssa. Oikeasti siis menossa

hyggeilemään.

Elias: Juuh elics, yksi maailman viikoista jälleen underway.Marathon-jonotuksen

ympärille asettuneet 72 tuntia oli sen verran fyysiset, että joku omituinen sekaisuustila oli

lopputuloksena tiistain puolelle mennessä. Nyt taas näennäisen tolpillaan, päätyi tosin

droppaamaan SoftEngin ja skippaamaan yhdenHCI:n palautuksen. Jatkuvaa siirtyvää

angioedeemaa (Lue: allerginen turvotus) ympäri kroppaa viimeiset pari viikkoa, hampaat

vihloo, turvottaa. Mahtaako kuolla? Toivottavasti ei, ehkä tää on vaan urtikariaa.

Viikonloppuna kaveri ja vanhemmat käymään Turusta. Sitseille pitäisi keksiä muutama

aasinsilta vielä.

Poissaolevat:

Allan: Juu, oli todella hieno ja arwokas reissu. Vaellus Alpeilla oli kyllä kohokohta, vaikka
Oktoberfesteilläkin oli hauskaa :). Varsinkin 20 kg rinkka selässä kallioseinän kiipeily otsalampun
valossa oli ehdottomasti yksi kokemuksista. Sitten sitsien pariin. Markku oli yksi ilta laittanut
viestiä sitseihin liittyen, ja sitten kunmenin suoraan sen jälkeen nukkumaan, niin oli kunnon
paniikkiunet, jossa sitsit oli n. 4 h aikataulusta perässä, ja kaikki oli ihan sekasin. Mutta kyllä ne
siitä ja tulee taas kivat sitsit! Ensi viikko näyttää semijärkyttävältä, eli tämä viikonloppu on
sitten grindaamista 24/2.
Inka: Kandin palaute hymyilyttää atm. Haippi päällä sitseistä. Meni askartelut mallikkaasti,
jeeee, elämä hymyilee.
Martsu: Ihan hyvää kuuluu ja hommat rullaa. Sitsit jännittää, mut haalarit tuli ja on pakattu,
niin ei ees hirveesti stressaa! Semipublic praising Inkalle haalaripakkauksen hoitamisesta <3
Aavistuksen kauhistuttaa kohta alkava tapahtumaputki, mutta kyl sitä seitsemän viikkoa on
vaikka aidanseipäänä, tai niin ainakin isä sanoisi. Oli eilen Joonatanin kandijuhlassa.
Markku: Sitsejä vääntämässä juuu, vähänmeinaa olla työvoimavajautta, ja näin ollen jostain
syystä jännittää, että pysytäänkö aikataulussa jne., vaikka sitsit on tehty jo monta kertaa…
Muuten kuuluu kiireistä, ja oli ärsyttävä ja stressaava alkuviikko, mutta on lievittänyt stressiä
kutomalla, mikä on kivaa. Viikonloppuna on tarkoitus olla semmoinen elämä kasaan
-viikonloppu, kun ensi viikko on kauheaamayhemia vaihteeksi.
Tuomas: [siteerasi Sika-kappaletta]

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös



Hiski Huovila

Global Politics Game 22.9. pelimateriaaleja.
Ylijäämä kevään CGI sponsoroimasta
pelistä. 71,10 €

Hyväksytty

Ilari Ristikankare orientaatioviikon purku 13.9 tarjoilut 36,57 € Hyväksytty

Hanna Karras Syysretki 2023 ruoat 22.9.2023 167,94 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen Kokouseväät 14.9. (10,01€) ja 21.9. (9,82€) 19,83 € Hyväksytty

Salla Siira
NuDen vuju edustuspaikka illallislippu,
sovittu kulukorvaus 75%, lipun hinta 80 60,00 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg Ristikoita olkkarille 5,90 € Hyväksytty

Maria-Liisa Markozova Tepsyjen syysmiitti 26.9. 70,02 € Hyväksytty

Valentin Jutila Kukkamökin eväitä 8.9.2023 20,19 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila Lukkariston kokouseväät 27.9.2023 7,50 € Hyväksytty

Pyry Seppälä 25.8. Varaslähtö picnic ostokset. 62,98 € Hyväksytty

Valentin Jutila Vujutoimikunnan miitti 29.09.2023 9,58 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Hunajaa olkkarille 5,49 € Hyväksytty

Markus Laine
Edustus PT:n vuosijuhlilla 23.9.2023, sovittu
75% korvauksesta (95,5€*0,75=71,63€) 71,63 € Hyväksytty

Markus Laine
Kokouseväät hallituksen kokoukseen
7.9.2023 13,52 € Hyväksytty

Markus Laine
Appropassit MetroCrawl-tapahtumaan
27.9.2023 77,00 € Hyväksytty

Gábor Major
Snacks for lukkari meeting requested by
Markus Ihamuotila 02.10.2023 7,08 € Hyväksytty

Inka Viita Haalareiden paketointitarpeet 74,98 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

AYY Tilavuokrat 5.10. 500,00 € Hyväksytty

Accountor Finago Oy Palvelumaksut 1.9.2023 - 30.9.2023 60,75 € Hyväksytty

S-business Oy Namubuffan täydennys 994,75 € Hyväksytty



S-business Oy Namubuffan täydennys 17,95 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksytään seuraavat henkilöt virallisiksi jäseniksi:

Yang Mengmeng
Mäntylä Tommi Jaakko
Taponen Ilkka Juhani
Närhi Eetu Tuomas Nikolai
Palukka Jenni (Liisa Amalia)
Da Pozzo Olivier
Yibo Liu
Greig Magnus John
Le Hong Phuc

Hyväksytään seuraavat henkilöt ulkojäseneksi:

Burke Daniel
Salmela Tuulianna Marjatta

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käsiteltiin hallituksen postilaatikkoon tullut palaute, jossa kyseltiin

viherhaalarisitseistä, Marathon-jonotuksesta, SCI-yhteistoiminnasta,

toimarikuulumisista ja höpöhöpöjen pukeutumiskoodista.

Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Viherhaalarisitseistä ollaan oltu yhteydessä sidosryhmiin, mutta

kommunikaatio on pätkinyt. Pyritäänmuodostamaan kuluvan vuoden aikana

ryhmä, jossa relevantit kontaktit ovat läsnä ja sopiva aika saadaan järjestettyä

tulevalle vuodelle.

Hallitus tiedostaaMarathon-jonotukseen liittyvät epäkohdat, mutta ei koe

Marathonin olevan suoraan hallituksen päätettävissä, pääasiassa kyse on

ryhmäkäyttäytymisestä. Päätettiin välittääMarathoonareille tieto käydystä

keskustelusta, sijaisjonottajista jne.

Keskusteltiin mahdollisesta SCI:n laajuisesta yhteistyöstä. Tämänhetkinen

tapahtumakalenteri sitsien suhteen on suht täynnä, mutta keskusteltiin

vaihtoehtoisista konsepteista. Hallitus ottaamyösmielellään vastaan ideoita

tapahtumille. Moni SCI:n laajuisista tapahtumista (ystävänpäiväsitsit,

MegaSCIba jne.) ovat vielä konseptiensa suhteen uusia.



Toimarikuulumisten puutteesta saadun palautteen suhteen hallitus epäili, että

kyseessä on tilanne, jossa jonkun toimikunnan kohdalla kuulumisia on kysytty

vain toimikunnan vetäjiltä, eikä kuulumisten kysely ole saavuttanut koko

toimikuntaa. Keskusteltiin yhtenäisen linjauksenmuodostamisesta siihen,

kyselläänkö toimarikuulumisia vain toimikuntien vetäjän kautta, vaiko suoraan

toimikunnalta. Lähtökohtaisesti tavoitteena on kysellä koko toimikunnalta

kuulumisia.

Kuultiin toive höpöhöpöjen pukeutumiskoodista. Välitetään tieto IE:lle.

8.3. Touhutonnihakemukset
Hyväksyttiin Jánosi Józsefin hakemus elokuvaillan järjestämisestä Kinopolissa.

Budjetti on 50 €, joka kuluu tilavaraukseen.

8.4. Uusien toimihenkilöiden nimittäminen
Nimitettiin Athene 25 -toimikunta, johon kuuluvat seuraavat henkilöt:

Aarne Talvela,

Antti Kari-Koskinen,

Elina Ståhlberg,

Iida Lehikoinen,

Inkeri Nora,

Juhana Viitamo,

NeaNieminen,

Niklas Koskela

8.5. Ponsiesitysten käsittely vaalikokousta varten
Edellisessä yhdistyksen kokouksessa hallitus on vastaanottanut seuraavat

ponsiesitykset:

● varapuheenjohtaja painaa kakkosta (Elias hoitaa)

● OST:n kylkeen saadaan Athenen logo (Inkeri hoitaa)

● toinenmusiikkiesitys (selvitetään)

8.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä

9.1. Hallituksen ja toimihenkilöiden pestiesittelyt
Keskusteltiin mahdollisesta pestiesittelyjen laittamisesta näkyville killan

kanaville. Pyritään tiedottamaan hallituksen viroista sosiaalisessamediassa, ja

tämän lisäksi virkakuvaukset ja toimarien tehtävänkuvat laitetaan

vaalifoorumille etukäteen.

9.2. Muut esille tulevat asiat



Merkittiin tiedoksi, että viestintäpäällikkö on tehnyt korjauksia killan

nettisivuilleMarathon-jonossa. Esimerkiksi etusivulla lukee nykyäänmyös

TePsystä!

10. Yhteisö

10.1. MM-kyykän ennakkoliput
Merkittiin tiedoksi, että ennakkolipuista on tullut viestiä, ja että vihreää valoa

on jo näytetty. Keskusteltiin yhteislähdön järjestämisestä.

10.2. Teekkarikokouksen esitylista
Käytiin läpi tylevan teekkarikokouksen esityslista. Hallituksella ei ollut siihen

kommentteja.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

11. Tapahtumat

11.1. Haalarisitsit
Merkittiin tiedoksi IE:n terveiset:

Haalarisitsit tänään haippii :-) Kiva olla bäk tö smök. Kaikki oikeesti rullaa hyvin ja
normaalisti vaikka isäntää vähä stressaa.

11.2. Höpöhöpöt 3.11.
Merkittiin tiedoksi IE:n terveiset:

Höpöhöpjen tila on vähän epäselvä, mutta selviää. Tosiaa piti olla sahalla, mut sen
remppa viivästyy, mutta bmk on varapaikka, joten varmaan siellä sit. Saadaan
tarkemmat speksit pian. Mut sillee ehk tää säätö on iha höpöä??

11.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksiMartsun terveiset:

Suunnitellaan Inkubion kaa ens viikon keskiviikoks mysteerisaunaa phukseille ja se on
varmaa aik chilli tapahtuma. Muut hommat rullaa. Tavallaan aika hassuu et syksyn
tapahtumat killas on kohta ohi ja jäljel vaan kipparin vartit, joita kyl ootan aika
paljon.

13. MKV-asiat



13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Inkan terveiset:

Tulkaa jeesaamaan haalarigaalaan 10.10. (Ei vaadi muuta, kuin haalareissa
heilumista max. 5 minuuttia, kertokaa mulle jos omistatte/saatte helposti haltuun
jonkun toisen killan haalarin)

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Tuomaksen terveiset:

Ei erityisempää. Rekrymessut tulossa, joiden suunnittelu aloitetaan pian. Budjetin
mukainen rahasumma on kasassa, katotaan paljon päästään yli vielä loppuvuoden
aikana.

15. Opintoasiat

15.1. Infon COO:t esittäytyy
Merkittiin tiedoksi, että Infon COO:t esittäytyivät ennen kokousta.

Hallituskontaktina toimii Kerttu.

15.2. Dekaanitapaaminen T-talon tiloista 3.10.
Merkittiin tiedoksi käyty keskustelu:

Tapaaminen pidettiin hyvässä hengessä, ylläpidetään tehokasta kontaktia

jatkossakin.

T-talon tilojenmuutokset eivät näillä näkymin tule koskemaanOlkkaria.

15.3. TePsynmaisteri-info
Merkittiin tiedoksi, että maisteri-infon järjestäminen on siirretty koululle ja

edistynee joko loppuvuodesta tai tulevan vuoden alussa.

15.4. OPN-miitti 4.10.
Merkittiin tiedoksi, että tapaaminen pidettiin ja opintoneuvostoa kuultiin

koulutuspoliittisista linjauksista opiskelijoiden edustajina.

15.5. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin tulevasta uuden oltermannin valinnasta.

16. Muu toiminta

16.1. Ensi viikonworkshop
Lukitaan workshopin aika kokouksen jälkeen.



16.2. Sakkojen päivitys
MerkittiinMarkukselle kuusi (6) sakkoa kokouksestamyöhästymisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Pöytäkirjoja pulpahtelee hiljalleen, kun varapuheenjohtaja saa niitä valmiiksi.

17. Muut esille tulevat asiat
Kohta sitsit, jee!

Elias lähettää huomenna pohjaesityksen kämppäkierroksen aikataulusta. Koordinoidaan

aktiviteetit Telegramissa.

Diskonttaus on ensi viikolla! Keskusteltiin askelista sisarkiltamme vuosijuhliin. Muistakaa

maksaa osallistumisenne!

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 12.10. kello 16.15. Eväsvuorossa Tuomas.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 16.46.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Anni Kekäläinen Eetu Heiskanen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


